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In deze raadscyclus gaapt er nogal een gat 

tussen de raadscommissies, van 16 tot en met 

18 februari, en de raad. Pas in de raadsverga-

dering van 11 maart wordt er een klap gege-

ven op de besluiten die in de commissies zijn 

voorbereid.  

Een van de hoofdthema’s in de commissie  

Samenleving is de aanbesteding van de 

jeugdhulp. Dit gebeurt in een samenwerking 

tussen de gemeenten in de IJmond en Zuid-

Kennemerland.  Op 31 december 2021 lopen 

de huidige contracten af en op 1 januari 2022 

gaat de nieuwe periode in. Anders dan bij de 

vorige aanbesteding het geval was mikken de 

gemeenten deze keer bij het contracteren van 

meer generalistische instellingen, die meer-

dere specialismen in huis hebben. Het daar-

mee beoogde effect is dat zowel de opschaling 

als de afschaling van de hulp soepel verloopt.  

In de commissie Grondgebied werd gespro-

ken over de herinrichting van de Bennebroe-

kerlaan in Bennebroek. De herinrichting moet 

er voor zorgen dat de weg veiliger wordt voor 

fietsers. De fietspaden worden verbreed, en er 

wordt een 30-kilometerzone gecreëerd. Er 

wordt nog gestudeerd op een extra voetgan-

gersoversteekplaats. 

Tot slot: van de leden van de commissie Be-

stuur & Middelen mag er een lokale publieke 

omroep komen, zo zal worden medegedeeld 

aan het Commissariaat voor de Media. Ook in 

de overige gemeenten van Zuid-Kennemerland 

is deze positieve beslissing genomen. Van de 

commissieleden hoeft daar in de raad niet 

meer over te worden gedebatteerd. Het wordt 

op de raadsagenda dus een hamerstuk. 

Henk Schell, fractievoorzitter PvdA  

Haarlem heeft ‘van het Rijk 8,2 miljoen euro 
ontvangen voor de ontwikkelzone Zuidwest. 
PvdA-Wethouder Floor Roduner (Ruimtelijke 
Ontwikkeling) reageert: ”Dit is een enorme im-
puls voor Haarlem! Voor deze ontwikkelzone is 
8,2 miljoen aangevraagd en nu ook toegekend. 
BZK stelt als voorwaarde dat minimaal 50% 
van de te bouwen woningen betaalbaar is. 
Daar voldoet Haarlem ruimschoots aan in 
Zuidwest: de wijk gaat een divers aanbod van 
woningen bieden waar sociale woningbouw 
centraal staat en het zuidwestelijke deel van 
de stad meer in balans komt. Een belangrijke 
bijdrage aan een ongedeelde stad. 
 
Verder nieuws uit de fractie over: 

• de ontwikkelingen rond de demonstraties bij 
abortuskliniek Bloemenhove van 4 februari, 
9 februari en een stil protest op de Grote 
Markt op 17 februari, waar burgemeester 
Wienen een petitie overhandigd kreeg met 
1200 handtekeningen voor het instellen van 
een forse bufferzone rond Bloemenhove 

• kosten nachtopvang: een amendement van 

o.a. PvdA tegen dubbele betaling  

• dak- en thuislozen kunnen dankzij de PvdA 

binnen eten bij Stem in de stad 

• een update met de resultaten van de PvdA 

inzet voor o.a. een coronatest- en vaccina-

tiestraat in Haarlem vanaf 1 maart en het 

Haarlemse coronasteunpakket 

Tenslotte goed om te vermelden dat ik, na af-
ronding van mijn zorgverlof, mijn werk als frac-
tievoorzitter heb hervat met dank aan Isabelle 
Wisse voor de uitstekende manier waarop ze 
mijn taken waargenomen heeft. Mini Schouten 
is intussen formeel benoemd als lid van de 
commissie Beheer. Dion Heinis heeft zijn taken 
als schaduwraadslid neergelegd. 
 
Ienke Verhoeff, fractievoorzitter PvdA 

https://www.haarlem.nl/nieuws/82-miljoen-voor-ontwikkelzone-zuidwest/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/abortuskliniek-bloemenhove-ongestoorde-toegang/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/abortuskliniek-bloemenhove-deel-ii/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/nachtopvang-hoeft-niet-dubbel-te-cashen/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/een-update-over-haarlem-en-corona/
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Op 13 februari hebben wij op onze website een 

bericht geplaatst over een incident tijdens de 

commissievergadering van 11 februari jl.  

 

Er ligt nu een rapport van burgemeester Nien-

huis met een feitenonderzoek, dit rapport is 

nog niet openbaar. Wij zullen ons hard maken 

om dit en het eventuele vervolgtraject open-

baar te maken, zodat u zelf uw conclusies kunt 

trekken over wat heeft plaats gevonden tijdens 

de schorsing van de vergadering van de Com-

missie Ruimte. 

Wij willen benadrukken dat de fractievoorzitters 
en enkele commissieleden van VVD, D66 en 
CDA vóór de vergadering door de fractievoor-
zitters van HBB, PvdA en GroenLinks zijn ge-
informeerd over het ordevoorstel om het stuk 
over het afvalbeleid niet te bespreken.  
 
Deze beslissing wilden wij uitstellen, omdat het 
momenteel door de coronamaatregelen niet 
mogelijk is om de inwoners goed bij de discus-
sie te betrekken. Tevens is er een onjuiste 
beeldvorming ontstaan over sommige metho-
des van inzameling en is het van belang om 
onze inwoners hier goed over te informeren, 
zodat zij op basis van feiten hun wensen ken-
baar kunnen maken in het participatietraject.  
 

Wij betreuren het dat door dit incident deze 

discussie nog niet is gevoerd.  

 

Wij blijven ons inzetten voor een goed bestuur 

in Heemstede en voor het algemeen belang 

van haar inwoners. De commissie- en raads-

vergaderingen zullen wij daarom volgens 

schema op professionele wijze hervatten. 

 

Romée Pameijer, fractievoorzitter PvdA 

 

De verhoudingen in de coalitie van Zandvoort 

zijn op scherp gezet door een motie over de 

ambtelijke samenwerking tussen Zandvoort en 

Haarlem. In het recente coalitieakkoord is af-

gesproken dat alles in werk wordt gesteld om 

van de ambtelijke fusie een succes te maken.  

Coalitiepartij VVD, die eerder campagne 

voerde onder het motto Zelfstandig Zandvoort, 

heeft deze afspraak nu onder druk gezet. 

Motie Oppositiepartij OPZ diende een motie in 
met de opdracht aan het college voor een ex-
tra onderzoek naar de huidige kosten voor 
Zandvoort en de kosten voor weer opbouwen 
van een eigen ambtelijke organisatie bij even-
tuele ontvlechting. De PvdA stelde vast dat de 
inhoud tendentieus is en de motie overbodig. 
Voor de fractie was het helder. Geen extra 
geld uittrekken voor een apart onderzoek ter-
wijl er duidelijke afspraken zijn over een einde-
valuatie. Ook de timing wekte irritatie. Conform 
afspraken wordt er op dit moment gewerkt aan 
verbetering van de kwaliteit van dienstverle-
ning en onderhandeld over nieuwe kostenaf-
spraken. De PvdA fractie verwierp vooral de 
overwegingen in de motie. De suggesties en 
onjuistheden schetsten een negatief beeld dat 
niet ondersteund wordt door het Berenschot 
onderzoek. Geld en ambtelijke kwaliteit kan 
beter gestopt worden in verbeteren van kwali-
teit en oplossen van de vele échte problemen.  
  
Ook portefeuillehouder Verheij (VVD) kon zich 
niet vinden in de onjuistheden in de motie. Wel 
deed ze de toezegging om oproep en onder-
zoeksvragen mee te nemen naar de geplande 
evaluaties. Deze oproep werd in de raad breed 
ondersteund. OPZ schrapte vervolgens de 
overwegingen, maar bracht tot veler verbazing 
de motie alsnog in stemming. De VVD hielp de 
motie aan een meerderheid. De verkiezings-
strijd is dus begonnen. 
 

Maaike Koper, fractievoorzitter PvdA 

https://heemstede.pvda.nl/nieuws/overleg-in-de-raadscommissies-voorlopig-opgeschort/


4 
 

Het bruist in Zuid-Kennemerland! 

Toegegeven, ik ben nog niet erg ingewijd in het politieke 
leven van Zuid-Kennemerland. Toch valt het nu al op 
hoe actief onze afdeling is. Op vele fronten zijn leden 
actief, niet geremd door de corona-malaise.  
 
Zo werd op 18 februari een onlinebijeenkomst georga-
niseerd voor leden onder de 35 jaar om elkaar beter te 
leren kennen en te onderzoeken wat ze kunnen bijdra-
gen aan het werk van de partij. Maar liefst 23 leden na-
men deel aan dit evenement, met dank aan Sam voor 
dit initiatief. Een paar reacties: 
 

• Voor mij als nieuw lid sinds oktober 2020 was dit het moment om mensen te leren kennen 
en met elkaar te discussiëren. Het is mooi om te zien dat we in de partij veel betrokken 
mensen hebben die ons land mooier en eerlijker willen maken! We hebben een goede 
discussie gehad over verschillende onderwerpen, waaronder kansengelijkheid en woning-
nood, en hoe wij daar als jongeren tegenaan kijken.  
Ik zie nu al uit naar de volgende meeting! ~ Daniël Südmeier  

• Als relatief nieuw lid vond ik deze digitale borrel een mooi laagdrempelig initiatief om ken-

nis te maken met de partij en andere jonge enthousiaste partijgenoten hier in de buurt.  

Het gezelschap was een goede mix van mensen met en zonder eerdere ervaring binnen 

de PvdA. Er ontstonden al snel levendige gesprekken, over onder andere (on)gelijkheid 

en diversiteit: hoe gaan we van talking the talk naar walking the walk? De energie was in-

spirerend, dus graag tot een volgende keer! ~ Sophie Beelaerts 

• Kennismaken via een webcam blijft onwennig, maar in kleine groepjes kon je toch wat 
meer de diepte in. (..) In Amsterdam is het ook gelukt om meer jongeren betrokken te krij-
gen bij de afdeling. Daar heb ik vier jaar geleden nog aan meegewerkt. Mooie en scherpe 
campagnes voor de lijsttrekkersverkiezingen voor de gemeenteraad. En met een gekozen 
lijsttrekker en gebundelde campagneteams actief de wijken in met originele bijeenkom-
sten zoals de buurtbivaks. De benodigde energie om in beweging te komen was zeker 
aanwezig. (..) Als er meegedacht en mede-georganiseerd moet worden, dan zie ik de uit-
nodiging voor een volgende bijeenkomst graag tegemoet. ~ Wouter Breedt Bruin 
 

 
 
Vorige week zaterdag meldden zich 29 leden in ons 
clubhuis en 7 leden in Heemstede om PvdA-flyers in 
de brievenbussen te stoppen in onze gemeenten en 
dat terwijl het echte canvassen niet mogelijk is.  
 
Dank aan Maarten, Erica en Valentijn voor het voorbe-
reidende werk. Het zal resultaat opleveren!  
 
We gaan ervoor: tenminste 15 kamerzetels!  

 
Tenslotte, namen zo’n 40 leden de moeite om input te leveren aan de startnotitie voor de ge-
meentelijke verkiezingen in 2022. Met dank aan Arco, Henk, Dion, Johan en Willem voor het 
werk. Deze notitie zal in de ALV van 3 maart worden besproken. Al met al ruim 90 personen 
actief, dus meer dan 10% van ons totale ledenbestand per 1 januari jl. (845 leden)! 
  
André Broekmans, (waarnemend) voorzitter. 
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Drie kandidaten voor de Tweede Kamer uit onze regio 
De PvdA is trots op de diversiteit en kwaliteit van de kandidatenlijst voor de Tweede Kamer. 
Met 51% vrouwen en maar liefst drie vrouwen uit onze regio: • Attiya Gamri (op nummer 26), 
• Lenna Vromans (op nummer 32) en • Marieke van Duijn (op nummer 38).  
 
Wil je wat meer van hen weten en hoe ze zich voorbereiden op de verkiezingen?  
Attiya onder andere door gesprekken met de Vereniging van Nederlandse Vrouwelijke Art-
sen en de Turkse Arbeidersvereniging Almelo, Lenna door gesprekken met Diederik Sam-
som en Jeroen Dijsselbloem en Marieke door een 1000 kilometer lange fietstocht door heel 
Nederland langs groene vrijwilligersinitiatieven. Marieke: “2021 is immers niet alleen het jaar 
van de Tweede Kamerverkiezingen, maar vooral ook het jaar van de vrijwillige inzet. Daarbij 
vind ik het ook heel fijn om echt het land in te trekken en de verhalen van de mensen te ho-
ren én te voelen en dat gaat gewoon beter dan via een schermpje. Op zaterdag 6 maart is 
rond ik mijn fietstocht ’s middags af in mijn woonplaats Haarlem” 
Op 9 maart nemen Attiya, Lenna en Marieke deel aan het Haarfijn debat over solidariteit. 
 
Check voor het complete activiteitenoverzicht van hun campagne tot 17 maart hun persoon-
lijke websites of Facebook- of Instagrampagina’s en/of lees de informatie in de kandidaten-
lijst op de website van de PvdA. Alleen met voldoende voorkeurstemmen komen zij de in de 
Tweede Kamer, dus stem op een van deze vrouwen en in ieder geval voor de PvdA. 
 

 
Attiya Gamri 
uit Bloemendaal 

www.attiya.nl 

Lenna Vromans 
uit Heemstede 

www.lennavromans.nl 

 
 
 

Marieke van Duijn 
uit Haarlem 

 
Laten we in ieder geval zorgen dat er geen stem verloren gaat.   
Als je ouder dan 70 bent, maak dan voor vrijdag 12 maart 17:00 uur gebruik van de moge-
lijkheid om per brief te stemmen. Als je kwetsbaar bent kies er dan eventueel voor om al op 
15 of 16 maart persoonlijk te stemmen of overweeg een ander te machtigen om namens jou 
te stemmen. Anders dan bij eerdere verkiezingen kun je nu maximaal voor drie andere kie-
zers stemmen. We helpen graag als u niet weet wie u zou kunnen machtigen.  
 
Neem dan contact op met onze ledenadministratie:  

• Coby Kroon (cobykroon@outlook.com of 06-156 21912) of 

• Timo Haver (secretarispvdazuidkennemerland@gmail.com of 06-49205962) 
 

 

http://www.pakdekans.nl/degroene1000
https://www.pvda.nl/politici/attiya-gamri/
http://www.attiya.nl/
https://www.pvda.nl/politici/lenna-vromans/
http://www.lennavromans.nl/
https://www.pvda.nl/politici/marieke-van-duijn/
mailto:cobykroon@outlook.com
mailto:secretarispvdazuidkennemerland@gmail.com


6 
 

 

Gemeenteraadsverkiezingen2022 
Op weg naar de gemeenteraadsverkiezingen in 2022 

speelt de scoutingscommissie een belangrijke rol. Ze 

ondersteunt de afdeling door met leden te praten die 

geïnteresseerd zijn om als raadslid actief te worden 

voor de PvdA en ze daarin te adviseren.  

 

Marjan Adema, voorzitter van de commissie vertelt: 

Wat doet de scoutingscommissie precies? 

De scoutingscommissie spreekt PvdA-leden en men-

sen van buiten de partij. We zijn benieuwd naar hun 

kennis en wat hen beweegt en maken hen wegwijs bin-

nen de afdeling. Ook adviseren we mensen  waar ze 

het meest op hun plek kunnen zijn binnen de afdeling.  

 

De scoutingscommissie benadert gericht mensen, bij-

voorbeeld alle nieuwe leden van het afgelopen jaar of 

we benaderen specifiek jonge mensen. Soms worden 

we getipt door bepaalde leden om eens met iemand 

contact op te nemen. 

 
Wie zitten in de scoutingscommissie? En wie is bij de commissie het aanspreekpunt 
(met e-mailadres) voor belangstellenden? 
We zijn met zijn vijven: Kristine Leenman, Frank Wolff, Frank Moison, Daan Keiner en ik.  
Allen zijn redelijk lange tijd lid. Sommigen van ons hebben raadslidervaring, andere beschik-
ken over een groot netwerk in Zuid-Kennemerland. Iedere zaterdagochtend is er een koppel 
ingeroosterd om mensen te spreken in het clubhuis van de afdeling in Haarlem.  
Belangstellenden kunnen mailen naar Daan (daankeiner@gmail.com).  
 
Als je terugkijkt naar de afgelopen periode zie je dan dat de personen waar jullie mee 
gesproken hebben ook daadwerkelijk actief worden? 
Zeker. De gesprekken zijn altijd ontzettend leuk. Sommige gesprekken hebben echt geleid 
tot kandidaatstelling voor de gemeenteraad, anderen zijn actief binnen werkgroep geworden. 
Sommigen geven ook aan: “Het komt nu niet zo goed uit in mijn leven om actief te zijn, maar 
over een jaar wil ik best wat extra’s doen”. Dan houden we contact. 
 
Zouden ook niet-leden kunnen praten met de scoutingscommissie zodat zij inzicht 
kunnen krijgen in de hun mogelijkheden? 
Ook niet-leden zijn zeer welkom voor een gesprek. Soms weten we mensen te enthousias-
meren en worden ze lid. Soms geven ze ons feedback over hoe ze de lokale PvdA ervaren 
en wisselen we ideeën uit over de regionale ontwikkelingen. 
 
Volgen jullie ook de lokale (sociale) media om jong talent op te sporen die zich ver-
dienstelijk kunnen maken voor de PvdA? 
We zetten onze voelsprieten uit en houden lokale media in het vizier. Daarnaast is Frank 
Wolff betrokken bij de lokale leergang. Zelf heb ik deelgenomen aan een training van de ge-
meente Haarlem voor jonge vrouwen die geïnteresseerd zijn in politiek. Zo houden alle scou-
tingscommissieleden hun oren en ogen open om talent op te sporen. 

mailto:daankeiner@gmail.com
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Actief als raadslid 

Dit voorjaar start de werving van kandidaat-raadsleden 
voor Bloemendaal, Haarlem, Heemstede en Zandvoort. 
Uiteraard is er een landelijk profiel.  
 
Maar hoe ziet de dagelijkse praktijk van een raadslid eruit, 
wat zijn de dilemma’s, kansen en uitdagingen en wat 
maakt het leuk? De komende maanden komt een aantal 
mensen aan het woord, dit keer Isabelle Wisse, PvdA 
raadslid van in Haarlem. 
 
Even voorstellen  ik ben jurist en ondernemer, getrouwd 
en heb een zoon (15). Ik woon nu bijna zeven jaar in 
Haarlem en daarvoor acht jaar in Heemstede. 
 

Hoe ben je raadslid geworden? 
Als Haarlemse ondernemer kwam ik diverse malen in aanraking met de gemeente. Ik werd 
nieuwsgierig naar hoe een gemeente in elkaar steekt, hoe politiek werkt. En besloot in 2017 
daarom een cursus Politiek Actief te volgen, georganiseerd door de griffie van gemeente 
Haarlem. Niet persé met de intentie om zelf ook na afloop actief te worden. Bij die cursus 
leerde ik Erica Bastiaans kennen. Er volgde een aantal goede gesprekken, en eigenlijk ver-
liep het in mijn herinnering verder allemaal als vanzelf (nou ja, op het bezorgen van einde-
loze stapels persoonlijke brieven na bij het staartje van de campagne), tot aan de installatie 
op 28 maart 2018.  
 
Waarom ben je raadslid geworden bij de PvdA? 
Bestaanszekerheid en duurzaamheid zijn mijn belangrijkste politieke drijfveren; een sociaal 
en groen Haarlem dus. Met sociaal op de eerste plaats, vanwege de welbekende zegswijze 
“als je rood staat, kun je niet groen doen”.  
 
Wat vind je belangrijk in je werk als raadslid? 
Raadslid word je omdat je situaties in je onmiddellijke leefomgeving wilt veranderen, verbete-
ren. Het is dus belangrijk om concrete doelen te hebben, maar vooral ook te bereiken, hoe 
klein ook. Het is dan natuurlijk goed om die doelen met de fractie af stemmen, om samen de 
PvdA-prioriteiten voor bijvoorbeeld een jaar vast te stellen, bijvoorbeeld aan de hand van het 
verkiezingsprogramma.  

Wat zijn de positieve kanten van je werk als raadslid? 
Je bent bezig met zaken die spelen in je eigen stad, in de straten en buurten die je zelf goed 
kent. Je leert veel nieuwe mensen en organisaties kennen in de stad. Je kunt je breed ont-
wikkelen, door deel te nemen aan, of halverwege te wisselen naar, een vakcommissie die 
niets van doen heeft met je andere of eerdere werk. Of door lid te worden van een andere 
commissie naast de vakcommissie(s) waar je in zit.  
 
Ik ben dankbaar dat ik ervaring heb mogen opdoen als lid van de Rekenkamercommissie en 
een keer een aanbestedingstraject mee heb kunnen maken (als lid van de Audit Commissie/ 
selectiecommissie voor een nieuwe accountant voor de gemeenten Haarlem en Zandvoort). 
Maar het leukste is van raadslid zijn blijft denk ik eenvoudigweg om medeburgers te kunnen 
helpen; (kleine) problemen te helpen oplossen.  

https://zuidkennemerland.pvda.nl/gemeenteraadsverkiezingen-2022/
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Wat zijn de negatieve kanten van je werk als raadslid? 
Je bent eigenlijk nooit klaar. Het is nooit af. Je kunt je natuurlijk beperken tot de agenda van 
vak-commissie waar je in zit, die kan “af” zijn als je je voorbereidende werk voltooid hebt, 
maar als je uitgaat van bredere idealen/doelen van de PvdA, dan is er natuurlijk altijd werk 
aan de winkel, er kan altijd meer, het kan altijd beter. En in het begin vond ik de gedachte dat 
alles wat je zegt in een commissie- of raadsvergadering op band staat, en dat al je woorden 
in letterlijke weergave in transcripten bewaard blijven, vrij belastend. Maar je kunt dat als re-
den zien om je te oefenen in kort en bondig spreken, of je kunt natuurlijk leren de camera ge-
woon te negeren ;-). 

Waar ben je trots op? 
Ik denk dat ik tot nu toe het meest blij ben met de meerderheid die er was in de raad, al in 
het tweede jaar van deze bestuursperiode, voor een Haarlemse energietransitie zonder hou-
tige biomassa. Haarlem wordt aardgasvrij, maar alleen door de inzet van energiebronnen die 
daadwerkelijk duurzamer zijn dan aardgas. Dat is iets dat veel andere gemeenten niet kun-
nen zeggen (helaas). 

Wat moet er de komende jaren gebeuren in Haarlem?  
Natuurlijk moeten we blijven werken aan een socialer en duurzamer stad. Dat geldt altijd 
voor een PvdA-er, wat mij betreft. Maar corona werpt ons bij beide doelstellingen wel een 
flinke extra hindernis voor de voeten. Corona zal mogelijk op de langere termijn tot meer on-
gelijkheid, meer werkloosheid, en meer armoede leiden in onze stad. En betekent reeds 
meer eenzaamheid, meer onveilige thuissituaties, meer onderwijsachterstanden.  
 
En op het duurzaamheidsvlak bestaat de kans dat onze klimaatdoelen (zowel qua middelen 
als prioriteit) op het tweede plan geraken. Volksgezondheid, het overeind houden van onze 
basisinfrastructuur, en financieel herstel na deze coronacrisis, waar we nog middenin zitten, 
komen op het eerste plan. Er wordt landelijk veel geopperd dat we moeten werken aan groen 
herstel, dat we ons duurzaam de crisis uit moeten investeren, etc. maar lokaal zal het een 
nog grotere uitdaging blijken dan het al was om juist de kwetsbaarste wijken en laagste inko-
mens in Haarlem mee te nemen in de energietransitie, en om voldoende tempo te houden bij 
het aardgasvrij maken van bestaande bouw (woningen, bedrijven, gemeentelijk vastgoed) in 
Haarlem, dat zichzelf ten doel heeft gesteld om binnen 19 jaar, in 2040, aardgasvrij te zijn.  
Kortom, uitdagingen genoeg, zowel voor deze fractie als de volgende, vanaf maart 2022! 

Zelf interesse in de functie van raadslid? 
De PvdA biedt allerlei mogelijkheden om je politiek verder te ontwikkelen.  

• Meld je voor 6 maart aan voor deelname aan de Hedy D’Ancona leergang.  
Welke waardevolle kennis en vaardigheden bezit je nu al? En op welke punten zou je je-
zelf willen verbeteren? Vanuit jouw persoonlijke drijfveren en bagage worden je in deze 
leergang handvaten aangereikt zodat jij jouw eigen unieke politieke loopbaan vorm kunt 
gaan geven.  Als je je aanmeldt, kun je in ieder geval al de volgende data in je agenda re-
serveren: 10 april, 15 mei, 26 juni, 18 september, 30 oktober, 27 november. 

• De Jan Schaper leergang is de leergang voor leden van de PvdA met interesse in het 
raadslidmaatschap voor de PvdA of een lokale progressieve samenwerking waar de PvdA 
aan deelneemt. Wil jij ontdekken of het gemeenteraadslidmaatschap iets voor je is?  
Lees dan hier meer over de Schaper leergang en meld je voor 25 maart 2021 aan voor 
de eerste fase van de Schaper leergang op 10 april, 17 april, 24 april en 8 mei 2021. 

• Daarnaast kun je je ook per mail aanmelden voor een oriënterend gesprek met onze 
scoutingscommissie en/of een aantal weken meelopen met PvdA-raadsleden. 

 

Op weg naar de gemeenteraadsverkiezingen in 2022 willen we graag de mogelijkheid bieden 

aan geïnteresseerden om in de keuken van de gemeentepolitiek te kijken. Zo’n stage kan 

helpen om te onderzoeken of je kandidaat wil zijn voor de gemeenteraad.  

https://www.pvda.nl/partij/opleidingen/hedy-dancona-leergang-2021/
https://mijn.pvda.nl/?max_wp_mail_redirect=46ca830da162002e2e37fabd66b1319f&id=39812&m=YW5kcmVAYnJvZWttYW5zaGltc2VsZi5ubA==
mailto:daankeiner@gmail.com
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De PvdA-fractie in Haarlem nodigt leden en PvdA-sympathisanten van harte uit een maand 

mee te lopen met de fractie. Een stage van een maand omvat het bijwonen van drie fractie-

vergaderingen op drie maandagavonden. In de eerste fractievergadering worden de commis-

sievergaderingen Ontwikkeling en Samenleving voorbereid, in de tweede fractievergadering 

worden de commissievergaderingen Beheer en Bestuur voorbereid, en in de laatste fractie-

vergadering uit de maandcyclus wordt de raadsvergadering voorbereid.  

Normaal gesproken legt de fractie elke maandcyclus ook tenminste één werkbezoek af, aan 

een organisatie in de stad, maar tijdens de lockdown zijn deze bezoeken uiteraard afgelast. 

Belangstellenden voor een stage kunnen zich melden bij Bart den Uyl, fractie-assistent 

(bart_den_uyl@hotmail.com, tel: 0624196277) 

Vergelijkbare programma’s worden aangeboden in de andere gemeenten. In Heemstede 

kunnen belangstellenden zich melden bij Romée Pameijer (r.pameijer@gmail.com,  

tel: 06-45451426), in Bloemendaal bij Henk Schell (hal.schell@quicknet.nl, tel: 06-2461953) 

en in Zandvoort bij Maaike Koper (kopermaaike@gmail.com, tel: 06-23636975) 

 
 

Overig nieuws 
Rijnland: nieuws uit het waterschap 

De PvdA is binnen Rijnland de op een 

na grootste partij. We maken deel uit van 

het college van Dijkgraaf en Hoogheem-

raden. Dat betekent dat wij een wezen-

lijke bijdrage kunnen leveren aan de toe-

komst van het waterschap. We hebben 

bijvoorbeeld aangedrongen op een goed 

handelingskader voor aquathermie.  

Dorette Corbey en Thea Fierens praten 

ons bij over actuele ontwikkelingen. 

Van het gas af 
Nu Nederland binnen enkele decennia van het gas af gaat, moeten we op zoek naar andere 

warmtebronnen. Water kan zo’n bron zijn, en er zijn al succesvolle toepassingen.  

Maar Rijnland blijft voorlopig een waterschap: voor omvorming naar een ‘water- en warmte-

schap’ is het nog te vroeg. Wel werkt Rijnland van harte mee met projectontwikkelaars die 

warmte uit het water willen exploiteren. Dat doet Rijnland door afgifte van vergunningen, 

door kennis te delen en eventueel deel te nemen aan projecten. Verder heeft Rijnland een 

duidelijke strategie vastgesteld om zelf energieneutraal te worden in 2025: biogas, wind, zon 

en een klein beetje aquathermie.   

Haarlem en de waterzuivering 
De waterzuivering in Haarlem en omgeving gaat op de schop.  

Er komt een nieuwe waterzuiveringsinstallatie in de Waarderpolder. up to date, met nieuwe 

duurzame en energiezuinige technologie.  De installaties in Schalkwijk en Heemstede gaan 

dicht. Het rioolwater gaat via een leiding naar Zwanenburg waar de afvalwaterzuivering 

wordt uitgebreid. Het slib dat overblijft na de zuivering gaat via een persleiding naar Haarlem 

Waarderpolder waar het vergist wordt zodat er biogas geproduceerd kan worden. Dat is na 

bewerking bruikbaar voor verwarming van huizen.  

 

mailto:bart_den_uyl@hotmail.com
mailto:r.pameijer@gmail.com
mailto:hal.schell@quicknet.nl
mailto:kopermaaike@gmail.com
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Kustnota 
Over inspraak gesproken: op initiatief van de PvdA en de VVD heeft de Verenigde Vergade-

ring een motie aangenomen om de nieuwe kustnota te voorzien van een aantal duidelijke 

vragen. Doel van de motie is het inspraakproces te verbeteren: we willen online bijeenkom-

sten waarin de kustnota wordt toegelicht en belanghebbenden, betrokkenen en geïnteres-

seerden op een aantal punten naar hun mening wordt gevraagd.  

De kustnota is overigens zeer lezenswaardig, met duidelijke uitleg over bescherming van de 

kust, de verantwoordelijkheden van Rijnland, het belang van natuurbehoud en verstuiving en 

de noodzaak om medegebruik zoals strandtenten aan banden te leggen. Uiteraard kunnen 

verschillende doelen botsen. Veiligheid staat voorop maar daarbinnen zijn keuzes mogelijk: 

meer natuur of meer ruimte voor strandtenten, of toch allebei? Nieuwe grote initiatieven zo-

als in Katwijk of IJmuiden, of liever alles laten zoals het nu is? Wat er ook uitkomt, wij hopen 

op een grote opkomst bij de inspraak.  

De toekomst van Rijnland 
Maar er spelen nog meer fundamentele discussies. Wonen, werken en recreëren in een ge-

bied dat grotendeels onder de zeespiegel ligt, is in de toekomst niet vanzelfsprekend. De bo-

dem daalt, terwijl de zeespiegel stijgt. We hebben nu al te maken met lange periodes van 

droogte maar ook met wateroverlast.  

 

Het hele waterbeheersysteem van Rijnland is nu erop gericht om hemelwater weer zo snel 

mogelijk af te voeren naar zee. Dat kon ook, omdat er altijd wel zoet water beschikbaar was. 

Maar dat gaat door droogte waarschijnlijk veranderen, dus we moeten meer waterbergings-

capaciteit hebben. Samen met de gemeenten kan Rijnland zorgen voor een goed beheer 

van water. Overtollig water in de wijken mag geen wateroverlast worden, maar we moeten 

dat water wel bewaren voor drogere tijden.  

 

Rijnland werkt nu aan een nieuw waterbeheer plan. De ambitie is om water leidend te laten 

zijn bij de ruimtelijke ordening: geen woningbouw op plekken waar de ondergrond te zacht is 

en het risico op bodemdaling te groot is. En: er moet genoeg ruimte zijn voor water. Tegen 

de zomer gaan de beleidsvoorstellen de inspraak in. Maar voor die tijd wil de PvdA-fractie 

met belangstellenden in gesprek. Op 15 maart organiseren we een webmeeting. Van 19.00 

tot ongeveer 21.00. Iedereen welkom! We horen graag uw mening!   

 

Uitnodiging en aanmelding: zie verderop in deze nieuwsbrief!   

 

Activiteiten: een terugblik 
Geïnteresseerden kunnen de in februari uitgevoerde activiteiten op You Tube terugkijken: 

• 9 februari het gesprek met Gijs van Dijk en Floor Roduner over 75 jaar PvdA 

• het HAARfijn debat #4 over “Baas in eigen buik” is helaas niet opgenomen. 

Verder hebben we deze maand contact gezocht met de drie leden van de PvdA Zuid-Kenne-
merland, die vanaf (kort) na 1 januari 1946 en dus nu ruim 75 jaar lid zijn! 
 
 

https://www.rijnland.net/regels/downloads-regels/kustnota-deel-1.pdf
https://www.youtube.com/watch?v=i2zKohYFAAc
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Als eerste aandacht voor mevrouw M.J.J. van 

Deursen-Koedijk, 75 jaar lid van onze partij. 

Daar horen rozen bij! 

“In 1946 zei mijn vader: nu moet jij lid worden 
van de PvdA. Zij zijn goed voor ons. Hij had ge-
lijk. Dankzij de partij heb ik een prima leven ge-
had en nu een prima pensioen.“  
 
En hoe bevalt het dat er nu een vrouwelijke lijst-
trekker is? “Ik vind Ploumen heel erg goed.  
Ze staat met haar beide benen op de grond en 
weet wat ze wil’.  
 
Mevrouw Van Deursen is ook al tegen corona 
gevaccineerd. “Ik weet dat veel mensen klagen. 
Onzin. Het was prima geregeld en ik ben blij dat 
ik ze heb gehad”.   
 
Van zulke leden kunnen we er als PvdA nooit 
genoeg hebben! Trouw, onverschrokken en po-
sitief. Laat ze ons als voorbeeld zijn! 
 

De volgende maand komen de anderen aan het woord. 
 
 

Agenda en oproepen 
 

Algemene Ledenvergadering  
Wat gaan we doen?  

Op 3 maart 2021 om 20:00 uur is de eerstvolgende Algemene 

Ledenvergadering gepland. Als gevolg van de coronamaatregelen 

helaas weer digitaal. De agenda en vergaderstukken zijn vorige 

week verstuurd aan alle leden met een bekend mailadres.  

 

We praten onder meer over de startnotitie van de adviescommis-

sie verkiezingsprogramma’s, de kandidaatstellingscommissies en 

overige werkzaamheden in het kader van de voorbereiding van de 

gemeenteraadsverkiezingen op 16 maart 2022.  

 

Wie is de contactpersoon? 
Timo Haver, secretaris van de PvdA Zuid-Kennemerland. 

 

 

  

https://zuidkennemerland.pvda.nl/wieiswie/timo-haver/
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Boekenclub 
Wat gaan we nog niet doen?  

Op zondag 7 maart van 15:00-17:30 uur komt de Boekenclub 

toch helaas NIET bijeen. De bespreking van Dat hadden we nooit 

moeten doen van Duco Hellema en Margriet van Lith wordt tot 

nader order uitgesteld.  

Wie is de contactpersoon? 

Wil je meer informatie? Bel of mail naar de coördinator Diana van 

Loenen, 06-1459 1142 of dianavl@gmail.com.  

 

 

Viering internationale vrouwendag 

Wat gaan we doen? 
De Rooie Vrouwen van de PvdA Zuid Kennemerland en debat- 
en cultuurcentrum De Pletterij in Haarlem continueren in 2021 
de debatcyclus over verschillende aspecten van de positie van 
vrouwen. Op 9 maart van 20:00-21:30 uur vindt het volgende 

debat plaats in het kader van Internationale vrouwendag 
2021, met als verbindend thema solidariteit. 

 
In debat met onze regionale PvdA-kandidaten voor de Tweede kamer: Attiya Gamri, Lenna 
Vromans en Marieke van Duijn, onder leiding van Isabelle Wisse, gemeenteraadslid PvdA 
Haarlem en in aanwezigheid van Songül Mutluer (PvdA wethouder in Zaanstad en nummer 
10 op de PvdA-kandidatenlijst voor de Tweede Kamer).  
De kandidaten zullen ingaan op de impact van corona op de positie van de vrouw en be-
vraagd worden welke acties ze daarop zouden willen ondernemen. Wie kan enige solidariteit 
gebruiken en waarvoor en hoe zou je zelf solidair kunnen en willen zijn.  
Verder vind je op onze website nadere informatie over andere activiteiten in het kader van 
internationale vrouwendag in Haarlem. 
 
Wie is de contactpersoon? 
Het debat zal online plaatsvinden via Zoom.  
Aanmelden bij barbara@barbaravanbalen.nl.  
 

Klimaatalarm 2021, zondag 14 maart van 14:00-16:00 uur 

Wat gaan we doen? 
Met de Tweede Kamerverkiezingen voor de deur voelt Grootou-

ders voor het Klimaat een urgentie voor versterkte klimaatactie.  

 

Samen met andere organisaties willen we op 14 maart een krachtig geluid laten horen.  

Als laatste oproep aan de kiezers om het klimaat centraal te stellen in hun keuze. 

Naast de coronacrisis hebben we te maken met de klimaatcrisis. Een sluipende crisis die nog 

veel ingrijpender kan zijn dan wat we nu meemaken en waartegen geen vaccin ontwikkeld kan 

worden. Van de overheid mag een sterke regierol worden verwacht om de klimaatcrisis aan te 

pakken. De Klimaatwet, die sinds medio 2019 van kracht is, biedt een goed uitgangspunt, 

maar een krachtig overheidsbeleid en de uitvoering daarvan blijft sterk achter. 

 

https://zuidkennemerland.pvda.nl/agenda/boekenclub-2/
https://webwinkel.uitgeverijprometheus.nl/book/duco-hellema
https://webwinkel.uitgeverijprometheus.nl/book/duco-hellema
mailto:dianavl@gmail.com
https://zuidkennemerland.pvda.nl/agenda/activiteiten-rond-internationale-vrouwendag/
mailto:barbara@barbaravanbalen.nl
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Vanwege de coronamaatregelen is ervoor gekozen om, in plaats van één grote landelijke de-

monstratie, manifestaties te houden in inmiddels meer dan 30 steden, waaronder Haarlem.  

 

Als deelnemer aan de Haarlemse Klimaatcoalitie willen wij je vragen om op 14 maart mee te 

demonstreren voor een betere aanpak van de klimaatcrisis. Van 14.00 uur tot 16.00 uur is er 

in de Haarlemmerhout een fysieke manifestatie op 1 ½ meter. Je kunt je steun aan de mani-

festatie ook digitaal laten blijken en deze online volgen. Naast nationale sprekers zullen enkele 

bekende en onbekende inwoners van Kennemerland met inspirerende bijdragen laten zien 

waarom de gevolgen van de klimaatverandering zo ernstig zijn. Niet alleen de bedreigingen 

en risico’s van klimaatverandering staan centraal. Ook de oplossingen komen aan bod. 

We roepen je op deel te nemen aan de Haarlemse manifestatie en zo samen het Klimaat-

alarm te slaan. Geef je op via www.klimaatalarm2021.nl en doe mee; op 1,5 meter afstand 

voor 1,5 graad opwarming. 

 

Wie is de contactpersoon? 

Namens de lokale groep van Grootouders voor het Klimaat Haarlem, PvdA-lid Ank Buis. 

Voor meer informatie: bel 023-5270938 of mail naar ac_buis@dds.nl.  

Ter toelichting: 

Een paar grootouders uit Haarlem hebben het initiatief genomen om een Haarlemse afdeling 

op te richten. We houden ons nu bezig met de klimaatmars/-lint op 14 maart. Ook zijn we be-

zig met de gemeentelijke klimaatplannen. We zijn nu het collegeprogramma aan het vergelij-

ken met de aparte verkiezingsprogramma’s. Ook willen we ons richten op het komende ver-

kiezingsprogramma voor de gemeenteraadsverkiezingen in 2022.  

Het zijn nu vooral Groen Links grootouders en dat vind ik jammer. Ik zou graag meer PvdA 

grootouders uit Zuid-Kennemerland willen zien. Wie doet mee? 

 

 

Uitnodiging: praat mee over water op 15 maart van 19:00-21:00 uur 

De fractie van de PvdA in het Hoogheemraadschap van 

Rijnland nodigt u uit om mee te praten over water in onze 

omgeving. Twee jaar geleden zijn we bij de waterschapsver-

kiezingen gekozen tot lid van de Verenigde Vergadering van 

Rijnland (het Algemeen Bestuur). De PvdA werd na de VVD 

de tweede partij en maakt deel uit van de coalitie.  

 

Thea Fierens is onze hoogheemraad: zij maakt deel uit van 

het Dagelijks Bestuur en heeft de portefeuille waterzuivering 

(waterketen) en energietransitie. 

 

De afgelopen twee jaar hebben we intensieve discussies gevoerd. De inbreng van de PvdA 

was erop gericht om duidelijke kaders te stellen. Hoe gaan we om met de energietransitie, 

met aquathermie, met peilbeheer? We verwachten dat de Verenigde Vergadering zo haar 

democratische en controlerende taak beter kan uitoefenen. Als je duidelijke kaders hebt, kan 

je het college van hoogheemraden immers ook houden aan de afspraken. Maar de komende 

tijd is er nog veel werk te doen. Er komt een nieuw Waterbeheerplan. Er is een kustnota die 

binnenkort de inspraak in gaat. En er zijn ambities om circulair te werken.  

 

mailto:ac_buis@dds.nl


14 
 

Wij praten u graag bij! Dat kan helaas alleen digitaal.  

Daarom nodigen we alle PvdA-ers uit het werkgebied van het Hoogheemraadschap van Rijn-

land uit om mee te praten en mee te denken. Onze agenda:  

1. Welkom en korte inleiding op de digitale avond.  
Dorette Corbey doet de aftrap. 

2. De eerste twee jaar: wat hebben we bereikt?  
Thea Fierens praat u bij over de resultaten en ambities in de waterzuivering en over 
de energietransitie. En we hebben nieuwe maatregelen vastgesteld op het terrein van 
biodiversiteit en waterkwaliteit. Daarnaast attenderen we u op de nieuwe kustnota die 
de inspraak ingaat.  

3. De komende twee jaar: wat gaan we doen?  
Het belangrijkste onderwerp de komende maanden is het nieuwe Waterbeheerplan. 
Dat moet een antwoord bieden op bodemdaling op de uitdagingen op het terrein van 
klimaat en we moeten beter omgaan met droogte. We leiden het onderwerp kort in en 
benoemen de belangrijkste discussiepunten.  

4. Afsluiting en conclusies:  
Hoe kunnen PvdA-ers verder bij het waterschap betrokken blijven? 
 

Meld u aan via een mail naar: dorette.corbey@bio-economie.nl onder vermelding van ‘water’. 

Wij sturen u na aanmelding een vergaderlink en wat achtergrondinformatie.  

Wij hopen u digitaal te zien op 15 maart van 19.00 tot 21.00 (aanvang 19.15). 

Met hartelijke groet, Dorette Corbey, Bruno van Dunné, Thea Fierens en Erwin Stolk 

 

Wie is de contactpersoon? 
Dorette Corbey, E dorette.corbey@bio-economie.nl of M 06-26168372.  

 

Noteer verder alvast de volgende data in de agenda: 
25 februari  NOS Radio 1 Lijsttrekkersdebat met 13 partijen – terugkijken! 

28 februari  21:10 uur RTL verkiezingsdebat 

8 t/m 11 maart Vier één tegen één-debatten van 50 minuten o.l.v. Jeroen Pauw 

15 maart  18:15 uur bij EenVandaag kruisen Rutte, Wilders, Hoekstra, Kaag,  

   Klaver en Lilianne Ploumen (PvdA) de degens 

16 maart  20:30 uur: het NOS Slotdebat met Rutte, Wilders, Hoekstea,, Kaag, 

   Klaver, Marijnissen, Ploumen en Segers. 

15 t/m 17-03-2021 Tweede Kamerverkiezing - niet vergeten te stemmen! 

 

Informatie over de uitslag van de stemming en de activiteiten in de komende periode komen 

aan de orde in de nieuwsbrief van maart. 

 

 
Herhaalde oproep 
 
1. Medewerkers gezocht voor het PvdA Ombudsteam 
Het ombudsteam heeft jarenlang met veel succes gewerkt voor cliënten die om diverse rede-
nen in de problemen waren gekomen. Veelal waren er moeilijkheden met overheids- of semi-
overheidsinstanties. In de meeste gevallen hebben wij die kunnen oplossen.  
Het ombudsteam is, ook in de Coronatijd, bereikbaar via telefoonnummer 06 8214 6612 of 
emailadres, ombudsteam@pvdahaarlem.nl  
 

mailto:dorette.corbey@bio-economie.nl
mailto:dorette.corbey@bio-economie.nl
https://www.nporadio1.nl/politiek/29915-historische-plek-voor-eerste-verkiezingsdebat-bij-de-nos
mailto:ombudsteam@pvdahaarlem.nl
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Na de Coronatijd gaan we weer ons spreekuur houden op vrijdagmorgen van 10-12 uur in 
het clubhuis. Intussen hebben wij een onderbezetting gekregen in ons team. Drie collega’s 
hebben, na jarenlang met groot inzet gewerkt te hebben voor onze cliënten, zich genood-
zaakt gevoeld om met dit werk te stoppen. De redenen zijn divers, maar de onderlinge sa-
menwerking is al die jaren uitstekend geweest.  
 
Wij zoeken nu tenminste twee nieuwe leden voor het ombudsteam. Dan kunnen we weer 
twee teams vormen van elk twee leden. Dat is belangrijk omdat wij altijd ons werk doen, sa-
men met een collega. 
Belangstellenden kunnen contact opnemen met Riet Jacobs of Remmelt van Veelen. 

 

Vragen of Zorgen? Mail/bel het ombudsteam! 

Loop je vast in het contact met de overheid of andere instellingen?  

Weet je niet precies waar je terecht moet zijn voor advies, hulp of informatie.  

 

Dan kan het PvdA Ombudsteam wellicht helpen!  

Het PvdA Ombudsteam is er voor iedereen uit Bloemendaal, Haarlem, Heemstede en Zand-

voort, of je lid bent van de PvdA of niet. Je kunt mailen naar: ombudsteam@pvdahaarlem.nl 

of bellen met 06 - 8214 6612. In reactie daarop wordt je uitgenodigd voor een gesprek in ons 

clubhuis aan de Truus Oversteegenstraat 169 in Haarlem. 

 

  Overige informatie 

Heb je suggesties voor een volgende nieuwsbrief? Laat het weten en lever kopij uiterlijk de 
27e van de maand aan bij cobykroon@outlook.com. Op onze website vind je meer informatie 
over de mensen achter de PvdA, het PvdA verkiezingsprogramma 2021, de rode lijnen, de 
werkgroepen, het PvdA ombudsteam en de laatste info over de activiteiten!  
 
Ben je blij met de huidige vorderingen? Je kunt je steun tonen door een bedrag over te ma-
ken naar de vereniging. Met dit geld kunnen wij flyers en rozen kopen, leuke activiteiten or-
ganiseren en de vereniging nog mooier maken dan die al is! Je kunt je bijdrage overmaken 
op rekeningnummer NL47 RABO 0375 6116 30 t.n.v. PvdA o.v.v. activiteiten- en campag-
nebudget Zuid-Kennemerland. 
 

mailto:riet.ton@kpnplanet.nl
mailto:mail@remmeltvanveelen.nl
mailto:cobykroon@outlook.com
http://www.zuidkennemerland.pvda.nl/

